

## NEWS RELEASE

FOR IMMEDIATE RELEASE

**Trane Hong Kong Expert to Speak at Build4Asia 2023 Trade Show**

**Hong Kong, May 8, 2023** — [Trane Hong Kong](#), being part of NYSE-listed Trane Technologies, is delighted to announce that a company executive and expert will speak at the Hong Kong Green Building Council (HKGBC) session of [Build4Asia 2023](#) on **May 12, 2023**. All customers and other industry professionals are cordially invited to attend this event.

The HKGBC session is to be held under the “**ESG Asia Forum**” on Day 3 of the Build4Asia trade show, at the **Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC)**. As the Guest Speaker, **Ir K. T. Cheuk**, Assistant General Manager of Trane Hong Kong, will deliver a speech and share his insights on “*Energy Efficiency for Sustainable Development*”.

**Details of the Session:**

**Date:** May 12, 2023 (Friday)

**Time:** 11:00am – 12:00nn

**Venue:** B4A Forum, Hall 5, Hong Kong Convention & Exhibition Centre, Wan Chai

**Theme:** *Transforming the Built Environment through Sustainable Supply Chain*



**Build4Asia 2023**, to be held from May 10 to 12, 2023, is the **No.1 Trade show for the Building, Electrical Engineering and Security Industries** in Hong Kong which covers every facet of the construction industry from building materials and automation, smart city technologies to total surveillance system. Last year, over 8,000 industry professionals, including architects, interior designers, contractors, developers, and those from the engineering and security industries who are in search of distinctive designs, materials, integrated solutions, and cutting-edge technologies joined the occasion.

**ESG Asia Forum** is designed to highlight how environmental, social, and governance (ESG) factors are assimilating building and technology and transforming the construction landscape towards a more sustainable future.

**The HKGBC session** is to highlight the importance of collaboration among suppliers and practitioners in achieving the goal of a sustainable built environment.

###

## Trane Hong Kong

Recognized as one of the leading air-conditioning providers in Hong Kong, [Trane Hong Kong](#) is a division of TYS Limited, a joint venture between [Trane Technologies](#) and [Jardines](#). The other divisions of TYS are [Trane Service Hong Kong](#) and [Hong Kong Air-conditioning Parts Centre](#). For more information, visit [www.tranehk.com/en](http://www.tranehk.com/en).

## Trane Technologies

[Trane Technologies](#) (NYSE: TT) is a global climate innovator that specializes in creating and sustaining safe, comfortable, and energy-efficient environments. Through our strategic brands Trane® and Thermo King®, and our portfolio of environmentally responsible products and services, we bring efficient and sustainable climate solutions to buildings, homes, and transportation. Visit [www.tranetechnologies.com](http://www.tranetechnologies.com) or [www.trane.com](http://www.trane.com) for more details.

### Media Contact:

Joy Zhou, Trane Hong Kong  
+852 3128 4704, [joy.zhou@jec.com](mailto:joy.zhou@jec.com)

即時發布

**特靈香港專家將在 2023 亞洲創新建築、電氣、保安科技展覽會上發表演講**

香港，2023年5月8日——[特靈香港](#)（紐約證交所上市公司特靈科技轄下成員）欣然宣布，其公司高級管理人員兼專家將於**2023年5月12日**在2023亞洲創新建築、電氣、保安科技展覽會（[Build4Asia 2023](#)）之香港綠色建築議會（HKGBC）會議上發表演講，並誠意邀請所有客戶及其他業界人士參加此次活動。

HKGBC 會議將作為「**ESG 亞洲論壇**」的一部分，於 Build4Asia 2023 第 3 日假香港會議展覽中心舉行。特靈香港助理總經理卓劍騰先生將作為與會嘉賓發表演講，分享他對「**能源效益促進可持續發展**」的見解。

**會議詳情：**

日期：2023年5月12日（星期五）  
時間：上午 11:00 時 – 中午 12:00 時  
地點：香港灣仔會議展覽中心 5 號展覽廳 B4A 論壇  
主題：*透過可持續供應鏈改變建築環境*



**Build4Asia 2023** 將於 2023 年 5 月 10-12 日舉行，是香港領先的建築、電氣工程和防火保安展覽會，帶來一系列建造業嶄新產品、科技及服務，包括建築材料、樓宇自動化系統、智能家居、安全檢測系統等。去年，逾 8,000 名業界人士出席了該活動，他們包括建築師、室內設計師、承包商、開發商，以及來自工程和保安界並尋找獨特的設計、材料、集成解決方案及尖端科技的專業人士。

**ESG 亞洲論壇**旨在闡明環境、社會及管治 (ESG) 因素如何融入建築和科技，並將建築願景轉變為更可持續的未來。

**HKGBC 會議**著重探討供應商及從業員之間的合作在實現可持續建築環境目標方面的重要性。

###

## 特靈香港

[特靈香港](#)被譽為香港首屈一指的空調供應商，母公司為[特靈科技](#)與[怡和集團](#)合資經營的 TYS Limited。TYS 旗下其他業務包括[特靈空調服務](#)及[香港冷氣配件中心](#)。更多資訊，請瀏覽[www.tranehk.com/tc](http://www.tranehk.com/tc)。

## 特靈科技

作為全球溫控系統創新者，[特靈科技](#)（紐交所代號：TT）擅長締造安全、舒適且符合能源效益的環境。憑藉旗下兩大戰略品牌特靈 (Trane®) 和冷王 (Thermo King®) 及其對環境負責的產品組合與服務，特靈科技為樓宇建築、民用住宅及交通運輸領域提供高效、可持續發展的溫控系統解決方案。更多資訊，請瀏覽[www.tranetechnologies.cn](http://www.tranetechnologies.cn) 或 [www.trane.com](http://www.trane.com)。

### 傳媒聯絡：

特靈香港周華姣  
+852 3128 4704, [joy.zhou@jec.com](mailto:joy.zhou@jec.com)